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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
KLASA: 024-02/25-02/1  

URBROJ: 238-27-04-01/03-25-18 

Samobor, 20. 2. 2025. 

 

ZAPISNIK 

36. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 20. veljače 2025. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER, Ul. Savke Dabčević Kučar 8 
 

Sjednica je započela u 17:00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospodo, gradski vijećnici i dragi kolege, 

predstavnici javnog informiranja, pozvani ste na 36. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 

kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan 20. veljače 2025. godine u 17.00 sati.  

 

Molimo vijećnike da se tipkom „Prijava“ prijave u aplikaciju za e glasovanje. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, Đurđica 

Jančikić, Martin Komes, Darko Lisec, Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, 

Marko Požgaj, Mihaela Slamar, Željko Stanec, Miran Šoić, te naknadno pristigli: Matija 

Hržić, Zvjezdana Sečen 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss - opravdala izostanak, Sanja Horvat Iveković - opravdala izostanak, Tatijana 

Lenart - opravdala izostanak, Marija Lindić - opravdala izostanak  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 15 vijećnika, a 6 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 36. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora.  

 

Prije nego što krenemo s radom, pozdravio bih gđu. Mariju Kovačević, to je naša nova 

pročelnica Upravnog odjela za provođenje dokumenata prostornog uređenja i gradnju. Ona 

sjedi na čelu tako da ju možete vidjeti. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Martina Kovačić, Jelena Sirovica, Zrinka Breglec, Aleksandar Mixich, 

Marija Kovačević - pročelnici Grada Samobora 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju 

- Vedrana Tončić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Antonio Širanović, direktor Odvodnje Samobor d.o.o. 
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- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

- javnost 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Prije usvajanja Dnevnog reda sukladno članku 124. Poslovnika 

Gradskog vijeća trebamo - verificirati Zapisnika 35. sjednice Gradskog vijeća održane 18. 12 

2024. godine. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja ili primjedbi? 

 

Zatvaram raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 18. 

prosinca 2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je dio. 

 

  

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, 

sukladno člancima 125. i 128. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem da se isti dopuni i da 

točka 14. glasi - Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za pripajanje trgovačkog društva 

Odvodnja Samobor d.o.o. trgovačkom društvu Vodoopskrba i odvodnja d.o.o., a dosadašnja 

točka 14. postaje točka 15. Ostale informacije. 

 

Dajem na glasovanje da se točka 14. uvrsti u Dnevni red. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (15 

„za“) je prihvatilo da se točka 14. uvrsti u Dnevni red.  

 

Pitam ima li prijedloga za izmjenu i dopunu Dnevnog reda?  

 

Vijećnica Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona te se njezine 

riječi ne mogu uvrstiti u zapisnik. 
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MIRAN ŠOIĆ - Dobro, sada smo razjasnili gđa Irena da si materijal ovog puta dobila 

na klupu, a idući puta ćemo vidjeti na koji način se može to tehnički riješiti da se ubaci i ova 

dopuna. 

 

Započinje glasovanje, dajem na glasovanje Dnevni red u cjelini. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (15 „za“) 

je usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 

2025. godinu 

2. Prijedlog odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

3. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora u 2025. godini 

4. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Samobora u 2025. godini 
5. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist TD Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Dobriše Cesarića na k.č.br. 2418/2, 2420/3 i 

2423/1 k.o. Samobor 

6. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist TD Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda na k.č.br. 2555/3, 2550/19 i 2570/34  k.o. Samobor 

7. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski 

Telekom d.d. na kč.br. 489/15, k.o. Domaslovec i 519/1, k.o. Rude 

8. Prijedlog odluke o odabiru ponuditelja za obavljanje poslova prijevoza pokojnika koji se 

financiraju iz proračuna Grada Samobora 

9. Prijedlog odluke o imenovanju povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Samobora 

10. Prijedlog odluke o nekorištenju pravom prvokupa za ½ dijela kč.br. 2874/2, k.o. Samobor 

11. Prijedlog zaključka o sklapanju Dodatka Ugovoru o pravu građenja osnovanog u korist 

TD Komunalac na kč.br. 733/8 k.o. Vrbovec radi izgradnje građevine za gospodarenje 

otpadom ʺTREBEŽʺ 

12. Izvješće o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja 

osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno 

njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2024. godine 

13. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg Provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2024. godinu 

14.  Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za pripajanje trgovačkog društva Odvodnja 

Samobor d.o.o. trgovačkom društvu Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. 

15. Ostale informacije 

 

 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti 

obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelnici, zamjeniku 

gradonačelnice, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora. 
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Otvaram raspravu i započinju prijave za vijećnička pitanja. 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Imam dva pitanja. Obratio mi se gospodin Damir Suban, on 

je mještanin Gradske četvrti Perivoj-Cvjetno naselje, sa svojim upitom kaže da već dvije godine 

pokušava dobiti odgovor na svoj problem, a radi se o prijelazu preko Jelačićeve ulice. Znači, 

tamo postoji pješački prolaz između kućnog broja 106 i 108 u Jelačićevoj i on spaja ulicu Mirka 

Bogovića i ulicu Josipa Jelačića. Sada je tu problem kada ljudi idu preko ceste, znači, tamo 

nema označenog pješačkog prijelaza i jako je teško prijeći do autobusne stanice i opasno. On 

predlaže ako bi bilo moguće tu napraviti uspornik prometa jer tu se vozi jako velikim brzinama 

po toj cesti. Znam da će sada biti stavljene kamere i sve, ali dok to zaživi bilo bi dobro da je 

uspornik i da se označi pješački prijelaz. Problem je u tome kada oni stoje pored ceste da prijeđu 

preko, budući da nema pješačkog, nitko ne stane pa se dugo čeka. Stoga ako se to može napraviti 

sada, a ako ne sada onda barem kada će ići rekonstrukcija ceste da se to uvrsti. 

Drugo pitanje, znači, već ste vjerojatno upoznati da su mještani Luga samoborskog 

pokrenuli pitanje namjene stare crkve koja je prodana još prošle godine ili čak pretprošle od 

strane rimokatoličke župe sv. Ivana Krstitelja i sada je Grad Samobor vlasnik tog objekta. Ljudi 

misle da mještani Luga nisu od početka bili upoznati s tom prodajom, onda smo kao članice 

vijeća MO gospođa Martina Glasnović i ja informirali ljude. Dosta njih se javilo tako da smo 

skupili dovoljno potpisa. Podijeljena su mišljenja, dosta njih ima koji su zainteresirani da se taj 

objekt iskoristi kao društveni dom, neki su da bude i starački dom kako je to bilo prezentirano, 

pa smo mi došli do zaključka kako je bilo zaključeno i na sjednici Vijeća MO da se sazove Zbor 

građana. Da se ljude informira i odgovori na njihova pitanja i nekakve nedoumice, da se čuju 

njihovi prijedlozi i da se razjasni ta situacija. Devetog prosinca prošle godine je urudžbiran 

zahtjev za sazivanje Zbora građana, međutim nismo dobili nikakav odgovor o tome. Zanima 

me da li postoji mogućnost da se sazove Zbor građana i kada? 

 

PETRA ŠKORBOT - Zahvaljujem na prijedlozima i pitanju. Što se tiče ovog prvog 

prijedloga vezano uz Jelačićevu ulicu, kolege su ovdje iz resornog odjela i sigurno će se to uzeti 

u obzir prilikom izvođenja radova na ulici. Što se tiče i sami ste odgovorili da je u tijeku proces 

nabave za kamere i tamo je predviđena kamera za nadzor brzine, zapravo više njih na samoj 

Jelačićevoj ulici jer smo svjesni situacije i voženje po toj ulici. 

A što se tiče drugog pitanja po pitanju Luga, kada kažete „dosta građana“, možete li 

egzaktno navesti koja je to brojka, a druga stvar, s obzirom da živim, eto, u tom kraju i 

komuniciram stalno s građanima, pa, evo, nisam stekla dojam da su protiv onog za što je 

predviđen objekt, dom za starije osobe u Lugu. Što više govore da je potreba izrazito velika s 

obzirom na broj umirovljenika na području grada Samobora i zapravo mnogi se na neki način i 

čude ideji opće o izgradnji društvenog doma na tako velikom prostoru i objektu. Osobito kada 

ste već naveli činjenicu da ste imali sastanak Vijeća MO na kojem je sudjelovao i sam župnik 

Čulig koji je tamo istaknuo, s obzirom da je počela izgradnja Pastoralnog centra, gdje vam je 

jasno naveo da će Pastoralni centar moći koristi i članovi MO. Znači, svi iz tog dijela Luga i 

čak je rekao da je spreman potpisati, jer ste postavili pitanje što kad on ode pa netko drugi dođe, 

hoće li i dalje mještani Luga moći koristiti u društvene svrhe taj Pastoralni centar, odnosno 

tamo objekt koji će biti namijenjen za mještane Luga. Čak je rekao da je spreman potpisati s 

Gradom sporazum o tome da nitko ne može to opovrgnuti da mještani Luga to mogu koristiti. 

Pa slijedom svega navedenog, ako i dalje još uvijek postoji potreba za Zborom građana nema 

problema, ja sam uvijek spremna odazvati se, no kažem konstantno sam u komunikaciji s 

mještanima Luga s obzirom da stalno obilazim i ono veliko gradilište koje je tamo, a i to je kraj 

u kojem živim. Hvala vam na pitanju i vašem angažmanu u MO osobito u posljednje vrijeme, 

evo, nadam se da ste bili tako aktivni i protekli mandat prije našeg. Zahvaljujem vama i vašoj 

kolegici Martini Glasnović na svemu što činite za Lug i nadam se da ćete tako nastaviti i dalje. 
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ĐURĐICA JANČIKIĆ - Samo bih htjela pojasniti što se tiče potpisa, Lug ima negdje 

oko tisuću stanovnika, mi smo skupili cca 120 potpisa. Potpisi se još uvijek prikupljaju, ljudi 

se javljaju, te mislim da je to dovoljan broj da bi se odgovorilo na znatiželju, na pitanja i 

nedoumice građana. Znači, tih sto potpisa je onih koji smatraju da bi bilo bolje da je u objektu 

društveni dom. Ima ih još nekoliko koji smatraju da bi ti trebao biti starački dom. Mi se slažemo 

da postoji potreba za tim. Međutim, ljudi su uvjereni da će to biti starački dom za stanovnike 

Luga, da će oni imati prednost. Mislim, čuli smo svakakvih njihovih pitanja, prijedloga i upravo 

zbog toga smatram da bi trebalo sazvati Zbor građana i ljudima odgovoriti. Tako da nema 

nedoumica.  

Što se tiče mojeg angažmana, mi smo imali možda dvije sjednice godišnje u MO, 

aktivnosti osim onog Neba nad Samoborom, Lugom, kako se zvalo, nije bilo baš nekih, tako da 

ja sam se angažirala koliko sam mogla. Možete provjeriti moj angažman u prošlom mandatu, 

bio je jako velik i puno veći nego od cijelog sastava sada u sadašnjem mandatu, tako da se to 

ne može dovoditi u pitanje, tako da ne možete ni aludirati da je ovo, ne znam, predizborni 

angažman ili nešto. 

 

PETRA ŠKROBOT - Uopće ne vidim potrebu za uzrujavanjem. Pohvalila sam vaš rad 

i zahvalila vam na cijelom angažmanu, pa ne znam zašto ste se osjetili ovako prozvani, ili imali 

potrebu se objašnjavati, ako to ne mislite. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je stigao vijećnik Matija Hržić, te je 

sada 16 vijećnika nazočno na sjednici.  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Molim da se i mene pohvali poslije ovoga.  

Imam jedno pitanje, ustvari danas, ove dane smo vidjeli situaciju u novinama o nekom 

smeću, hrpama smeća za koje su neki završili u zatvoru pa je država obećala dvadeset miliona 

eura za sanaciju. Zanima me da li mi kao građani Samobora možemo na našem smetlištu 

plastike koje se nalazi u Vrbovcu, napraviti nekakvi skup građana ? Sada je Fašnik pa optužiti 

nekoga za nekakvu malverzaciju, pa se država možda ipak smiluje i nama na neki način riješi 

tu plastiku jer ja sam vidjela, nastojanja vaša su bila iznimna, ali očito s druge strane nemamo 

sugovornika. S obzirom na nove događaje u državi mislim da bi neki skup građana se mogao 

dolje organizirati da jednostavno osvijestimo državne organe da takva potreba nije samo tamo 

gdje je mito i korupcija, i ne znam takav neki rad, nego i svugdje okolo po Hrvatskoj su hrpe 

smeća, pa da iskoristimo sadašnju pozitivnu klimu, možda se odvoji neki dio novca i za sanaciju 

našega smeća. 

 

PETRA ŠKORBOT - Naravno ovo je veliko pitanje kojim se bavimo zapravo od kada 

smo ovdje. Zadnje informacije s Ministarstva, i stalno sam u komunikaciji s MO u Vrbovcu, 

razgovarala sam s gospođom Matak, rekla je da idu, a prije toga s ministricom, da su napravili 

model da se ide u rješavanje svih situacija takvih po Hrvatskoj i da imaju jednak pristup prema 

svima. Sada će biti raspisan poziv za iskaz interesa da točno utvrde koje su potrebe i koje 

lokacije i da jednako pristupe svima. Sad vam govorim ono što je zadnja informacija s 

Ministarstva. Mi smo ih u više navrata upoznavali sa situacijom, nebrojeno puta odradili 

sastanke, i također smo rekli, a dogovor je i s mještanima Vrbovca, da ukoliko sad stvarno neće 

biti neka reakcija i neka povratna konkretna informacija od strane Ministarstva, da ćemo onda 

poduzimati ovakve mjere kao što ste vi naveli. Čak smo razgovarali u smislu da svi zajedno s 

mještanima Vrbovca doslovce sjednemo u bus i odemo direktno pred Ministarstvo i na taj način 

da se pokuša, ako ne ide na civiliziran način za stolom na sastancima, onda jednostavno 

pritiscima prema Ministarstvu. Apsolutno smo na strani mještana Vrbovca i to jednostavno se 

mora riješiti. Ono što smo mi rekli da smo mi tu spremni na bilo koji način participirat samo da 
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dobijemo pravni okvir i mehanizam kako da se uđe u taj posjed, da nas se još ne optuži da 

ulazimo na privatan posjed i da pokušavamo ukloniti nešto s privatnog posjeda. Dakle, na 

Ministarstvu je sada da daju taj pravni okvir i da se napokon odreagira i konkretno riješi taj 

problem. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Situacija je čudna, županija i gore i ova naša Županija su dali na žalbe 

njihove i kada smo se mi žalili u roku od pet dana odgovor, pazi to je vrlo interesantno i Lička 

Županija i naša.  

 

DARKO LISEC - Mene ne trebate hvaliti jer čim te netko hvali to znači da nije dobro. 

Dobio sam zamolbu od Vijeća MO Klake. Dobili smo svi mail na svoje mailove, neću čitati 

cijeli mail jer je malo duži, neću vam oduzimati vrijeme. Radi se, znači, o autobusu koji 

prometuje Klake-Samobor, Samobor-Klake i zamoljen sam da postavim pitanje nadležnima u 

Gradu, gradonačelnici ili zamjeniku, pročelniku ili kome već treba, da se da odgovor na to 

pitanje, da li će se poduzeti nešto po tom pitanju? U pravilu tu je navedeno u tom mailu i 

Falaščak, znači Falaščak se u prometovanju izostavio, kroz Falaščak taj autobus ne prometuje 

nego ide prema Martinu. Što se tiče prometovanja autobusa iz Galgova, dobro je obuhvaćeno, 

no izostavili smo Falaščak. Klake se žale na prometovanje i mole nas svih tu vijećnika za pomoć 

da vidimo koliko se da i što se može riješiti po tom pitanju.  

Danas je bilo jako zanimljivo na Tribini gradonačelnice na Radio Samoboru jer su 

odmah već krenula pitanja i mailovi i WhatsApp poruke, šta se to događa. Prvo pitanje je znači 

Ulica bana Josipa Jelačića, neka informacija, ja sam radio pa nisam slušao radio, da se vraća 

sve nešto korak unazad. Tu smo se trudili deset godina oko nogostupa, već je bilo sve manje-

više obećano, novci su bili osigurani, čekala se građevinska dozvola, no navodno se sve vraća 

korak nazad, da se radi izmjena projektne dokumentacije, ako se ne varam.  

Moje drugo pitanje, što je s Ulicom Tomislava u Galgovu, kada se kreće s realizacijom 

toga? Znači, isto da vidimo, projektna dokumentacija je gotova, ja tu projektnu dokumentaciju 

nisam vidio, znači htio bih vidjeti tu projektnu dokumentaciju dok sam još predsjednik Mjesnog 

odbora u Galgovu. Imamo tamo dvije tri točke koje moramo obuhvatiti, a nemamo informaciju 

da li će se to novom rekonstrukcijom ceste obuhvatiti, da kasnije ne bi bilo problema sa 

stanarima te ulice, da se ne bude dizala buna, a meni je dosta buna već u Galgovu i spočitavanja 

svega i svačega. Napisao sam jedan danas mail pročelniku i zamjeniku da predsjednici mjesnih 

odbora ništa ne rade, da smo za to plaćeni, da moraju raditi svoj posao. Ja ću im sada s ove 

govornice jasno i glasno reći, niti jedan predsjednik, niti član Gradskog vijeća, odnosno član 

Mjesnog odbora i Gradske četvrti, koliko ja znam i svi mi znamo, ne dobiva nikakvu naknadu 

za to i to želim da svi jasno i glasno znaju da za taj svoj rad koji mi volontiramo i vodimo svoje 

mjesto, nitko ne dobiva nikakva novčana sredstva. Ako netko misli da se tu zarađuju novci za 

par mjeseci imat će priliku neka se jave za predsjednika mjesnih odbora, pa da vidimo kako će 

oni raditi, mi ćemo im dati podršku, ali bit ćemo jako, jako aktivni.  

 

ALKSANDAR MIXICH - Htio bih odgovoriti poštovanom vijećniku, istina je još malo 

gora, nismo vraćeni jedan korak unatrag, nego dva. Razlog je slijedeći. Prilikom izrade 

parcelacijskog elaborata obaviješten sam od stane geodeta da postoji neusklađenost u Katastru. 

U komunikaciji s Katastrom smo dobili informaciju da je greška takvog tipa da se ne može 

onako automatski popraviti nego ćemo mi kao Grad Samobor morati ići na izmjenu postojeće 

već ishođene Lokacijske dozvole. Pohvalio sam se kada smo dobili Lokacijsku dozvolu, evo na 

žalost sada moramo pre projektirati zbog Katastra, a ne zbog nesposobnosti projektanta ili nekih 

posebnih želja, nego zbog neusklađenosti Katastra. Sad smo pristupili promjeni dokumentacije, 

na žalost.  

Što se tiče pitanja za Tomislavovu ulicu, projektna dokumentacija je gotova, gotova u 

onom obliku da može ići na izdavanje posebnih uvjeta koji su u tijeku, čim završi konferencija 
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pristupit će se ishođenju Potvrde glavnog projekta. Tako da sad još toga nemamo, nezahvalno 

je prognozirati kada će se natječaj raspisati i kada ćemo krenuti s radovima. 

 

PETRA ŠKROBOT - Vezano uz prvo pitanje, linija Klake, bilo je više sastanaka u 

Gradu i sa zamjenikom i s pročelnikom. U komunikaciji smo bili također s predsjednikom MO 

gospodinom Terihajem. Evo, žao mi je što nije danas ovdje kao što je najavio. Ono što mogu 

reći od samog početka smo komunicirali kod uvođenja novog prijevoza na području grada 

Samobora da je to živo tkivo i da će se sigurno promatrati u početnoj fazi uvođenja kao sve 

funkcionira, da će sigurno biti situacija koje će se morati mijenjati, nadopunjavati vozni redovi, 

raditi  izmjene, usklađenja itd. Znači, mi ne možemo parcijalno sad ići mijenjati stvari jednu po 

jednu, nego možemo vidjeti kako sad funkcionira određeni period i onda sustavno napraviti 

izmjene koje su još potrebne i koje su se utvrdile u ovom periodu. Ono što se u prve dvije 

izmjene radilo, radile su se isključivo vezano uz usklađenja voznih redova i linija, a što se tiče 

samih izmjena linija o tome možemo u nekom narednom periodu jer sad još uvijek promatramo 

i gledamo koliko se koriste linije, koliko se koji polazak koristi, ima li tu potrebe za nekim 

izmjenama itd. Dakle, kao i kod svake novosti, kod svakog novog sustava koji se uvodi, treba 

jedan probni period da on zaživi, da se postavi, da se uskladi i tako će sigurno biti i u ovom 

slučaju. Naravno svjesni smo situacije i Klaka i Falaščaka i nekih drugih mjesta na području 

grada. Trudit ćemo se da što više toga uvažimo, ali ono što je sigurno činjenica, preveliki je 

sustav, preveliko je područje. Budite sigurni da je ne znam kako savršeno posložen sustav, 

uvijek ćete naći nešto što nekom neće odgovarati. To je jednostavno tako. 

 

DARKO LISEC - Ja ću samo zamoliti gradonačelnicu da li se može netko obratiti 

Vijeću MO Klake u pisanom obliku ili ih nazvati da im se to objasni, da opet, da imamo 

komunikaciju, da oni znaju. Ne da imamo sad ono telefon, pitanje, telefon,…ne ovo ono…. 

Znači, neka netko odgovoran kaže jasno i glasno; strpite se još toliko i toliko, imamo u vidu, 

radimo nešto, napravit ćemo, nakon toga ćemo vidjeti što će biti dalje.  

Ova dva koraka unazad, znači to me zanima. Što sad dalje nakon ta dva koraka nazad i 

koji će to biti vremenski rok? 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Mora se napraviti tehnička dokumentacija, da se može 

ishoditi nova lokacijska dozvola, sukladno napucima Katastra. Vremenski rok za izradu je 

negdje 30-45 dana. 

 

PETRA ŠKROBOT - Da se još ja nadovežem, ono što mogu reći da je i zamjenik i 

odjel konstantno u komunikaciji s mjesnim odborom i predsjednikom mjesnog odbora. Mail 

koji je on poslao prema nama, ne prema vama, je bio daleko ne tako pristojan rekla bih, kao što 

je bio ovaj koji ste vi dobili. Dobio je on odgovor i na taj mail. Osobno i od mene, tako da kada 

se kaže da nema komunikacije, to je stvarno, evo, laž, a mogu potvrditi onime što imam u 

prilogu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je stigla vijećnica Zvjezdana Sečen, te 

je sada 17 vijećnika nazočno na sjednici.  

 

ŽELJKO STANEC - Prije svega bih se zahvalio na odgovoru koji sam dobio, znači s 

nekim vremenskim razmakom, ne od 30 dana, nego od dva mjeseca, 60 dana, ali ipak sam nešto 

dobio napisano. No, međutim nisam baš zadovoljan sa sadržajem. Znači, na zadnjem Gradskom 

vijeću, koga nije bilo, tražio sam da mi se u pisanom obliku dostavi odgovor, upravo na ono što 

je uvažena vijećnica Irena pitala dolje za Vrbovec, za neki terminski plan događanja o Royal 

medija, odnosno na deponij plastike na Vrbovcu. To je bilo jedno pitanje, a drugo pitanje je 

bilo da mi se dostavi Ugovor vezan za direktora TD Komunalac o visini njegovog primanja. 
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Što se tiče na ovo prvo pitanje, što se dogodilo sa Royal mediom odnosno s deponijem 

plastike na Vrbovcu, dobio sam neke odgovore, nekih 15 točaka. Zvali smo mi njih, zvali su 

oni nas, i tak sve se to vrtjelo u krug, no međutim, rješenja nema. I dok smo mi bili na vlasti, 

da ne bi rekli, i mi smo to potencirali da se riješi, a u narednih četiri godine rješenje apsolutno 

nije nikakvo. Možda još samo više štetno jer se apsolutno ništa nije poduzelo, stvarno se ne zna 

što se može kriti, da li je netko isto nešto deponirao. Također, Irena Franceković je napomenula, 

sada s ovim zadnjim spoznajama opće što se to sve događa, što se sve to zatrpava, što se sve to 

krije, da li je nešto slično možda i u Vrbovcu, to ne znamo, pa bez obzira na sve to ako ne ide 

rješenje, znam da je teško rješavati probleme i uz Županiju, ona izdaje dozvole, uz Inspektorat 

koji je pod nadležnosti RH, sve je to meni jasno. No, međutim postoji opet nešto, na žalost ja 

nisam nikada za taj način rješavanja, putem medija, ali ako nikako drugačije nemate rješenje, 

jednostavno morate pozvati neke medije, odnosno televiziju. Apeliram prije svega mislim na 

televiziju, onda se potencira problem i jednostavno onda netko tko je zadužen za to mora početi 

raditi. Znači, ovih četiri godine i u naših godinu i pol, mada još tako nije bilo do te faze, evo, 

mogu reći moje neko rješenje je bilo u to vrijeme da se barem natkrije onaj dio te deponije da 

ne izgleda ovako loš, nepristupačan, neprimjeren način kako danas izgleda. No, to više nije moj 

posao, niti nikoga, na neki način niti ne govorim ništa loše o tome, ali govorim u svrhu toga da 

se nešto moralo poduzeti, jer vremenski period od pet i pol godina ipak je preveliki. Što smo 

dobili, imali smo jedno smetlište, sada smo dobili drugo smetlište. To je što se tiče te deponije 

plastike u Vrbovcu. 

Također, što se tiče odgovora na visinu primanja odnosno na Ugovor. Mogli ste vrlo 

jednostavno dostaviti Ugovor od direktora TD Komunalac da se stvarno ne vuku neki repovi 

dalje ovako, dalje onako, da li je menadžerski ugovor, da li je ovakav, da li je onakav, mogli 

ste staviti jedan Ugovor. Napisali ste ne znam koliko točaka, ne znam tko je to pisao, Zakon o 

sukobu interesa povjerenstava, ne znam više kako se zove, članak 3, članak 5, članak 7, tra la 

la la, i onda na kraju jednu rečenicu, da bi kao vijećnik ja, da bi mogao doći dolje na uvid tog 

Ugovora. Naravno, ajde budem nazvao, danas direktora nema, daj dođite za tjedan dana, pa ga 

nema opet i tra la la la.  

Ovom prilikom sada bih zamolio da mi vi, gradonačelnice, kao Skupština TD 

Komunalac dogovorite s direktorom sastanak i da stvarno onda dođem na uvid tog Ugovora. 

Mislim da to nije apsolutno nikakav problem.  

To su ta dva, malo duža osvrta na taj sadržaj odgovora s kojim nisam zadovoljan, ali 

sam rekao da sam zadovoljan da sam barem nešto dobio pisano na papiru.  

Pitanje jedno, ovo je bilo jedno pitanje da mi dogovorite sastanak.  

Drugo pitanje, slušajući raspravu oko vraćanja dva koraka unazad nogostupa u 

Jelačićevoj ulici, da je problem neusklađenosti Katastra. To bi pročelnik također morao znati 

da svaki projektant mora izvaditi katastarsku podlogu. Znači, projektira se na temelju podloge 

Katastra, i kako je sada došlo do neusklađenosti između Katastra ili Grada. Ako je izdana 

Lokacijska dozvola, Lokacijska dozvola je izdana na temelju neke podloge i sad ne kužim u 

čemu je neusklađenost?  

 

PETRA ŠKROBOT - Referiram se na pitanje vijećnika Staneca, odnosno na 

komentare. Prvo ću otići malo u kronologiju događaja. Gospodin Stanec kao nekadašnja 

Skupština TD Komunalac jako je dobro znao, što se i kako radilo. Kako je došlo uopće do tog 

otpada u Vrbovcu kada je u njegovo vrijeme dok je on bio Skupština društva i bivši direktor 

Karoglan, ugovorio odvoz plastike sa Royal media grupom s damping cijenom i nitko nije 

preispitao tu damping cijenu odvoza plastike i znali su da se ta plastika za koju su oni dogovorili 

odvoz s Royal mediom deponira na odlagalište u Vrbovcu. Tada je to bilo u redu. Onda se tu 

kao krenulo rješavati i bavit. Kada smo mi došli, slale su nam se televizije i mediji kao što je 

rekao da je način rješavanja problema jer su znali što su učinili. Mi smo momentalno raskinuli 

te Ugovore i prekinuli, uopće tražili Inspektorat da se spriječi dovoz plastike, da opće se zabrani 
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toj firmi djelovanje i funkcioniranje na tom području što se i dogodilo. Ono što se barem 

napravilo je da nije više bilo dovoza plastike na tu lokaciju. Ono što gospodin Stanec sada 

navodi da se ništa nije poduzelo, e upravo one točke koje je on dobio da ih je imao volju proučiti, 

vidio bi što se sve poduzelo, a ne da ovdje insinuira sad neke stvari. No, dobro, razumijem, bliži 

se, predizborno je vrijeme, bliže se izbori pa svi će to koristit na način na koji žele. Ono što 

mogu reći dalje, da, borimo se s tim u Vrbovcu, borit ćemo se i dalje i sigurno nećemo stati. A 

također ono što je bila situacija u Ministarstvu, dakle izmjene ministara i tako dalje, i sa svime 

time se nosimo. Još jedan komentar gospodina Staneca da je on barem predložio postavljanje 

mreže da se to ne vidi, sada ste to rekli za govornicom, odnosno natkrivenog objekta, moje 

pitanje, s obzirom da to nije u vlasništvu niti Grada niti Komunalca, je li to rješenje dopustivo 

i legalno, pa evo vrlo rado ću saslušati savjet ukoliko je tome tako. Ono što ste još isticali, 

direktor vas je pozvao, uvijek ste dobro došli, možete vidjeti Ugovor. Ugovor je vidjelo i 

Radničko vijeće i Ugovor, odnosno sve stavke iz Ugovora su dostupne s obzirom da direktor 

mora podnositi imovinsku karticu, isto kao i gradonačelnica i zamjenik i čelnici. Uredno je 

vidljivo i tamo oni zakoni koji se navode itd., oni su vam navedeni da se uputite, da znate da i 

on mora podnositi imovinsku karticu, da je sve to tamo vidljivo. Dakle, tko god želi i ima 

potrebu i želje vidjeti Ugovor, nema nikakvih tajni, slobodno može doći i direktor nema 

nikakvih problema da ga pokaže. Evo, gospodine Stanec, javit ću vam i termin kako ste 

zatražili, nema problema i možete slobodno pitati sva pitanja koja vas zanimaju. Ukoliko je 

potrebno možemo napraviti i tematsku sjednicu na koju će doći direktor Komunalca Raguž, na 

kojem može odgovoriti na sva vaša pitanja, sve nejasnoće i sve ono što pokušavate ovdje reći 

jer očito je bolna točka Komunalac zato što je direktor napravio tako dobar posao, pa sad eto 

pokušavate ga diskreditirati. 

 

ŽELJKO STANEC - Pa nisam baš mislio da će doći do ovakvog prepucavanja, mislim 

nema zbog čega, nije bila niti nikakva namjera oko toga. Točno, da smo mi, tj. TD Komunalac, 

ja sam bio u Skupštini u to vrijeme, na čelu je bio direktor Ivo Karoglan. Točno da smo vozili 

u to, kao budemo rekli skladište koje je imala Royal media koje je u to vrijeme imalo dozvolu 

od Županije. I to su stvarno bili najprihvatljiviji troškovi za TD Komunalac. Čim se počelo 

događati nešto nepredvidljivo, i ovo je sada nepredvidljivo, dočim to je bilo skladište gdje se 

trebala doslovce sakupljati plastika, plastika preradit i dalje odvoziti. Ali ta firma koja je dobila 

za to dozvolu, na taj način, ona nije obavljala posao na taj način za koji je dobila dozvolu. Čim 

je TD Komunalac uvidjelo taj problem, naravno da smo pokrenuli automatski žalbu i prema 

Županiji i onda je ta dozvola za gospodarenjem otpadom, ne znam koji ključni broj ima plastika, 

ukinuta. I od tog datuma TD Komunalac, naravno moralo je i željelo je, prestalo je voziti 

plastiku na tu pod navodnicima deponiju, odnosno skladište koje je trebalo prerađivati plastiku 

u MO Vrbovec. Naveli ste kronologiju događanja. Znači, od 4. lipnja 2020. pa do 14. siječnja 

2025., kronologija događanja ima 14, pardon 31 točku. S time da do 14. točke, znači, to je šesti 

mjesec 2021. godine, 14. točka dvostruko, znači, mi smo poduzeli od 4. lipnja, u godinu dana 

14 aktivnosti, a u narednih tri godine, tri i pol godine poduzelo se 17 aktivnosti. Mislim sad je 

ovo na neki način prepucavanje, jer ne znam zbog čega reagirate, bliže se izbori, bliži se ovo. 

Čak sam i nekoliko puta prije na samom početku apelirao na Komunalac, onda ovakve neke 

neistine „mi smo uništili Komunalac“. Prvo, javno ću reći, bilo koja gradska firma, bilo koja 

gradska ustanova, dok Grad ima novaca, ona ne može propasti. To mora bit svakome jasno. Mi 

smo uništili, ne znam deset miliona duga Komunalac, deset ovo, deset ono, Odvodnja uništena. 

Znači bilo je najvjerojatnije kad smo mi bili, kaos. Ma nije, trudili smo se isto  kako se i vi 

trudite, ali je bezvezno predbacivati, mislim, da svaki radi onoliko koliko najbolje zna. Da li 

zna netko više, najvjerojatnije zna. To je to što se tiče, morao sam reagirati na ovo jer ste naveli 

neistinu, da smo mi vozili, jesmo, rekao sam da jesmo, do kada jesmo.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Upozoravam vijećnika Željka Staneca na protek vremena. 
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PETRA ŠKROBOT - Moram jednostavno reagirati. Činjenice i brojke su egzaktne. 

Svatko tko ih zna pročitati, iščitati, čuti, će to vidjeti, što god vi sada rekli. Ja znam da nije lako 

neki puta se suočiti s činjenicama, ali to je jednostavno tako. Što se tiče ovog, evo, sami ste 

priznali i rekli od kuda problem s Vrbovcem i deponijem na Vrbovcu. 

 

IVAN HORVAT - Ajmo lakše teme. Prvo imam potrebu zahvaliti se komunalnom 

odjelu jer ono što sam tražio da se prema Sokolović bregu provede javna rasvjeta, sada je 

ucrtana trasa. Nije sada ucrtana, ona je bila ucrtana točno prije pet godina, ali došlo je do 

promjene vlasti i onda se to obustavilo. Nadam se da će sad to biti napravljeno, ne da se nadam, 

nego sam siguran. Ako neće sada, bit će za vrijeme slijedeće vlasti.  

Drugo pitanje za komunalni odjel, ne pitanje, nego prijedlog, da se upozori Komunalac, 

kada prođe ovo snježno vrijeme, da se pod hitno počiste ceste od onih sitnih šljunaka koji 

ubijaju naše automobile. Ona posipina je zlo za podvozje naših auta. Pa molim čim se ukaže da 

više neće biti padalina, da se to pod hitno očisti. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - U tijeku je postupak postavljanja javne rasvjete i to će 

uskoro biti, vezano za Sokolović Breg. A za ovo drugo, to standardno, čim završi zimska služba, 

nećemo čistit prije, kad završi zimska služba, prvi sljedeći dan se ide u čišćenje sipine. Svi 

znamo koliko je to ogroman teritorij i da ne možemo sve počistit u roku mjesec dana. Sigurno 

ćemo dati sve od sebe da se to što je prije moguće počisti. 

Iskoristit ću priliku da odgovorim gospodinu Stanecu. Svi znamo da je idejni projekat 

podloga da bi se mogla ishoditi lokacijska dozvola, koju smo ishodili. Slijedeći korak je izrada 

parcelacijskog elaborata koja je preduvjet za građevinsku dozvolu. U tijeku izrade 

parcelacijskog elaborata dolazi do iskolčenja  na terenu, kontaktiranje sa strankama gdje se 

utvrdilo da postoje te nekakve neusklađenosti. Ajmo reći da svakome bude jasno, kako je meni 

gospodin Bezjak rekao: jedan milimetar u ondašnjem mjerilu 2880 iznosi skori tri metra. I sada 

kad se to pokolči na terenu onda dolazi do velikih, velikih problema i očitovanja stranaka da 

jednostavno je to neprovedivo i da tu moramo neke stvari korigirati. Znači odgovorno tvrdim 

da nije greška niti kod projektanta niti kod Upravnog odjela koji izdaje lokacijske dozvole. 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Imam pitanje vezano uz plaće u vrtiću. Plaće u vrtiću su rasle 

isto kada smo donijeli odluku da rastu plaće i gradonačelnici i zamjeniku. Tu smo vidjeli da je 

Samobor u vrhu plaće, da smo dali onako kako najviše po zakonu može, jer stvarno 

gradonačelnici i budući i sadašnji imaju ogroman posao. No, međutim u vrtiću se dogodilo da 

plaće baš i nisu takve kako je poslije tog vijeća išla jedna objava, u vrtiću u Samoboru su plaće 

super, divne i krasne. Čistačica  bez, ako joj se ne priračuna staž, ona ima minimalnu plaću. 

Trideset posto je raslo jednoj vrsti osoblja, jednoj vrsti radnik, ovaj drugi petnaest posto. Mislim 

da bi trebali gledati da to popravimo, jer stvarno nitko ne može živjeti s minimalnom plaćom, 

dodatak, staž i ovo ne možemo računati da je to, da to ide u neto plaću, mislim ide u plaću, ali 

to nije plaća dostojna života. Samobor je jedan divan veliki grad, gdje bi plaće trebale biti 

stvarno na ponos svima, kao i sve ostalo.  

I samo još jedna primjedba, u Domu zdravlja je kardiolog dao otkaz, pa ne znam da li 

mi kao Grad možemo nekako ponukat nekog da dođe. Sada ljudi, odnosno građani opet ne 

mogu obavljati tu uslugu. 

 

PETRA ŠKROBOT - Možda bolje da krenem od ovog drugog, pa ću se referirat na 

prvo i isto malo otići u kronologiju događaja i u prošlost, s obzirom da je gospođa Zvjezdana 

bila predsjednica Upravnog vijeća u vrtiću.  

Što se tiče kardiologa, vezano uz kardiologa, evo komunicirat ćemo s Domom zdravlja, 

odnosno Zagrebačkom županijom budući da u velikom iznosu sufinanciramo različite 
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specijaliste, da naši građani ne moraju baš apsolutno po sve ići u Zagreb, pa onda ćemo evo i 

na taj način apelirati vezano za kardiologa.  

Što se tiče plaće u vrtiću, vratit ću se, ono što ste rekli, da podizali smo plaće i digli smo 

plaće iznad čl. 51. Zakona o školstvu, što se tražilo u pregovorima sa Sindikatima i pregovorima 

s djelatnicima vrtića. Drago mi je da ste spomenuli i tehničko osoblje u vrtiću, samo moram 

postaviti protu pitanje, dok ste bili predsjednica Upravnog vijeća da li ste bili svjesni činjenice 

da je tehničko osoblje bilo ispod zakonskog minimalca tada u ono vrijeme? A sada su plaće 

podignute i u skladu, čak i iznad zakona i naravno ono što smo rekli da ćemo još težiti tome da 

se plaće još dignu, to je ono što smo i komunicirali i evo toliko od mene. 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Da, bila sam svjesna i borila sam se za to, ali mislim sad ako 

smo plaće dizali i dizali smo ih, da stvarno treba, da čovjek s tisuću eura ne može preživjeti. Da 

jedno tehničko osoblje ili gradonačelnik ili direktor Svemira ili čistačica u Komunalcu ili bilo 

gdje drugdje ima pravo školovati svoju djecu i ima pravo živjeti. I isto jedna stvar, ne znam što 

se događa u Dječjem vrtiću Grigor Vitez da na dnevnoj bazi odlaze radnici od tamo. Ne znam 

zašto je sad odjednom takva situacija u vrtićima, što se događa? 

 

PETRA ŠKROBOT - Drago mi je da ste i priznali činjenicu ovu od prije, drago mi je 

da ste se borili i mi se isto tako zajedno s vama borimo u ovom periodu da poboljšamo uvjete. 

Kada se napravi analiza možemo vam i dostaviti tablicu, dakle, plaće su generalno rasle između 

50 i 60 % u proteklom periodu, odnosno u našem mandatu. Ono što kažem, da slažem se 

definitivno još treba dizati plaće i tehničko osoblje i na tome smo apelirali u pregovorima zato 

što se u pregovorima isključivo tražilo da se dižu plaće odgojitelja, a zanemarivalo se tehničko 

osoblje i mi smo u pregovorima apelirali na to da se nikako ne može zanemariti tehničko 

osoblje. Sve je potkrepljeno izračunima, sve je vrlo lako provjerljivo i ono što kažem sigurno 

ćemo se još potruditi da do kraja ovog mandata idemo u podizanje plaća. 

 

MARTIN KOMES - Samo bih se htio referirati na dvije stvari, nemam neko posebno 

pitanje. Molio bih samo da kada smo već kod otpada u Vrbovcu, ja bih sad iskoristio svoje 

vijećničko pravo pa da mi se dostavi taj natječaj kada se raspisivao za taj odvoz i skladištenje 

te plastike, koje su se firme javile, po kojoj cijeni je dogovoren taj odvoz i skladištenje istog, i 

kronologiju rada uopće tog društva i da li je zabilježeno gdje u Gradu da je Grad bio 

nezadovoljan s tim društvom i da li su stvarno uložene žalbe protiv tog društva?  

I samo jednu stvar, slušam uporno na Radio Samoboru i danas kada je dogradonačelnik 

imao na Radio Samoboru emisiju, svi forsiraju Ugovor oko direktora Komunalca. Stvarno mi 

taj dio nije jasan. Ja bi shvatio da Komunalac je u nekim velikim minusima i da se nešto 

krucijalno dešava u toj firmi pa da svi tražimo taj Ugovor, ali u Komunalcu nikad nije bilo 

bolje, radnici su zadovoljniji, imaju bolju opremu, ulaže se u nova vozila i novi vozni park. Ja 

stvarno ne znam čemu tolika fama oko tog Ugovora direktora Komunalca. 

 

PETRA ŠKROBOT - Dostavit ćemo vam kao i svima odgovor na vijećničko pitanje. 

Gospodine Komes, kao prvo dostavit ćemo vam tražene materijale. Drugo, nikakva fama, 

nikakva drama, nemojte se sekirati, kao što i svi drugi imaju pravo na uvid tako ćete i vi dobiti 

na uvid. I zahvaljujem na komentaru koji ste čuli vezano uz Komunalac. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Evo, istekao je naš Aktualni sat, još imamo jednu sjednicu, pa treba 

pripremiti pitanja. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
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AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prva točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela Odbor  

- Odbor za financije i proračun 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, osim Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja koji se nije održao zbog nedostatka 

kvoruma. 

 

MIRAN ŠOIĆ- Gospođa Jelena Sirovica je tu, ako ima pitanja, samo su dva članka 

unutra u promjeni odnosno izmjeni. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 MATIJA HRŽIĆ – Samo jedno kratko pitanje, znači vidimo da s mijenja u Odluci o 

izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora članak 1. st. 2. sredstva za 

naknadu troškova prijevoza na posao i iz posla isplaćuje se sukladno odredbama Kolektivnog 

ugovora i Pravilnika o unutarnjem redu upravnih tijela. Pa bilo bi lijepo da se onda ti Pravilnici 

o unutarnjem redu upravnih tijela i dostavljeni u sklopu s tom izmjenom jer ovako ne znamo 

šta se točno mijenja. Neću dalje aludirati, vjerujem da gradonačelnica zna na šta aludiram, ali 

ovako je glupo pričati bez dokumenata. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Poziva se pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun gđa. 

Jelena Sirovica da da kratko obrazloženje. 

 

 JELENA SIROVICA – U aspektu ove odluke jedino što jest, do sada iz ovoga proizlazi 

zašto smo išli u izmjenu odluke, da se operacionalizira bilo kakvo buduće mijenjanje tih prava 

iz Kolektivnog ugovora koji isto tako ne ide na Vijeće za druge stvari, pa onda da ne mora ići i 

ova stavka koja je do sada bila regulirana Odlukom. Pravilnik se još nije, nije ni prijedlog istog 

do kraja razrađen niti su o tome detaljno baš donesene odluke, znači svaki korisnik ima 

upravljačka tijela koji donosi Pravilnik o radu. Nastojat ćemo ujednačiti da svi korisnici, osim 

osnovnih škola koje pokriva Kolektivni ugovor za javne službe, da imaju ista prava na prijevoz, 

a da to opet, kažem cilj je bio da se taj dio makne iz Odluke o izvršavanju proračuna da se ne 

mora ići zbog bilo kakvih izmjena u tom segmentu na izmjenu Odluke o izvršavanju. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? Ako nema pitanja. 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“, 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je  

 

ODLUKU 

 

o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2025. godinu. 

Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Druga točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o visini paušalnog 

poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski 

smještaj. 

Ova odluka je bila na raspravi 30 dana, odnosno na savjetovanju s javnošću. Odluka 

vam je dostavljena na klupe. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Gđa. Jelena Sirovica, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun je tu, pa ako 

ima pitanja. 

 

Otvaram raspravu. 

 

 PETRA ŠKROBOT – Čisto kao komentar, dakle, ovo je bilo pretvaranje iz kuna u euro 

da ne bi bilo, nije bilo nikakvih promjena, povećanja. Dakle, ostale su vezano uz paušal isti 

iznosi. Što se tiče robinzonskog tu je bilo malih promjena, ono što mi znamo da na području 

grada Samobora nemamo još evidentiran robinzonski turizam, ali u slučaju da se netko oduči u 

tom smjeru morali smo se ovdje uskladiti sa zakonom zato što naš iznos koji smo imali je bio 

niži nego što je zakon sada propisao. Tako da je to jedina izmjena u ovoj Odluci i tu smo se 

morali za robinzonski turizam uskladiti sa zakonom, ovo ostalo je ostalo kako i je, vezano za 

paušal nije bilo promjena. 

 

 MIRAN ŠOIĆ- Zahvaljujem na dodatnom obrazloženju. Ima li još kakvih pitanja?  

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  
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                       ODLUKU 

 

o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u 

objektu za robinzonski smještaj. 

Tekst Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i 

smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Treća točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i 

načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora u 

2025. godini. 

 

Gđa. Martina Kovačić pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

Europske unije je tu, pa ako ima pitanja. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, osim Odbor za 

gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja koji se nije održao zbog nedostatka 

kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Samobora u 2025. godini. 

Tekst Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora u 2025. godini prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ -Četvrta točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima 

i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Samobora u 2025. 

godini. 
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Gđa. Zrinka Breglec, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti je tu, pa ako 

imate pitanja. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje, te konstatiram da vijećnice Zvjezdane Sečen nema trenutno tu. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo  

                       ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva 

Grada Samobora u 2025. godini. 

Tekst Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Samobora u 2025. godini prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Peta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti  

u korist TD Vodoopskrba i odvodnja u svrhu izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici 

Dobriše Cesarića na k.č.br. 2418/2, 2420/3 i 2423/1 k.o. Samobor. 

 

 Gospodin Aleksandar Mixich, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti je 

tu, pa ako ima pitanja. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 
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Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist TD Vodoopskrba i odvodnja u svrhu izgradnje 

vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Dobriše Cesarića na k.č.br. 2418/2, 2420/3 i 2423/1 k.o. 

Samobor. 

Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti u korist TD Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Dobriše Cesarića na k.č.br. 2418/2, 2420/3 i 2423/1 

k.o. Samobor prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Šesta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti 

u korist TD Vodoopskrba i odvodnja u svrhu izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda na k.č.br. 

2555/3,2550/19 i 2570/34 k.o. Samobor. 

 

Gosp. Aleksandar Mixich, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti je tu, pa 

ako ima pitanja. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

-  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist TD Vodoopskrba i odvodnja u svrhu izgradnje 

vodoopskrbnog cjevovoda na k.č.br. 2555/3,2550/19 i 2570/34  k.o. Samobor. 

Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti u korist TD Vodoopskrba i odvodnja u svrhu 

izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda na k.č.br. 2555/3,2550/19 i 2570/34  k.o. Samobor prilaže 

se ovom zapisniku i njegov je dio. 
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AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Sedma točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o osnivanju prava 

služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom d.d. na kč.br. 489/15, k.o. 

Domaslovec i 519/1, k.o. Rude. 

 

Gospodin Aleksandar Mixich, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti je 

tu, pa ako ima pitanja. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom d.d. na kč.br. 

489/15, k.o. Domaslovec i 519/1, k.o. Rude. 

Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom 

d.d. na kč.br. 489/15, k.o. Domaslovec i 519/1, k.o. Rude  prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Osma točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o odabiru ponuditelja za 

obavljanje poslova prijevoza pokojnika koji se financiraju iz proračuna Grada Samobora. 

 

Gospodin Aleksandar Mixich, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti je 

tu, pa ako ima pitanja. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       ODLUKU 

 

o odabiru ponuditelja za obavljanje poslova prijevoza pokojnika koji se financiraju iz 

proračuna Grada Samobora. 

Tekst Odluke o odabiru ponuditelja za obavljanje poslova prijevoza pokojnika koji se 

financiraju iz proračuna Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ- Deveta točka dnevnog reda- Prijedlog odluke o imenovanju 

povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 

na području grada Samobora. 

 

Gđa. Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

Europske unije je tu, pa ako će biti pitanja može dati odgovore. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       ODLUKU 

 

o imenovanju povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području grada Samobora. 

Tekst Odluke o imenovanju povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Samobora prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 
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AD10.)  

MIRAN ŠOIĆ - Deseta točka dnevnog reda- Prijedlog odluke o nekorištenju pravom 

prvokupa za ½ dijela kč.br. 2874/2, k.o. Samobor, poznatiju kao Vilu Wagner. 

 

Gđa. Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte  

Europske unije nazočna na sjednici pa ako će biti potrebno može dati odgovor na postavljena 

pitanja. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

s time da je Odbor za statutarno - pravna pitanja prihvatio točku dnevnog reda, dok Odbor za 

financije i proračun nije prihvatio navedenu točku, a Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, 

obrtništvo i ulaganja nije se održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ- Na Odboru za financije i proračun glasali smo protiv 

ovakve Odluke kakva je predložena. Naime, mislim da bi u ovim uvjetima Grad Samobor trebao 

iskoristiti pravo prvokupa polovine te nekretnine jer ona se prodaje putem sudske ovrhe. Naime, 

radi se o nekretnini koja se nalazi u srcu grada, pokraj te nekretnine imamo školu na novo 

uređenu u Langovoj, imamo Franjevački samostan, sad ćemo urediti otraga igralište, a ona vila 

Wagner stoji tamo kao ruglo. Mi kao Grad možemo iskoristiti mogućnost čišćenja tog parka i 

naplatiti vlasnicima koji to nama nikada neće platiti jer očito postoje neke sporne stvari. Ono o 

čemu smo raspravljali na Odboru je bilo da bi trebali iskoristiti to pravo prvokupa i praktički 

ući u polovinu posjeda, omogućiti Gradu da barem očiti taj park koji se tamo nalazi. Tamo 

postoje neke zaštićene vrste drveća, ali uz to postoji hrpa svakojakih životinja, smeća i svega 

ostaloga i smatram osobno da takvo ruglo nam u gradu ne treba. Novac koji bi bio dovoljan za 

polovinu nije novac koji se ne bi mogao naći unutar proračuna Grada, nije planirana pozicija 

jer nitko nije ni mislio da će to ići na prodaju, a kada uđemo u polovicu vlasništva možda ćemo 

imati nekakve bolje mogućnosti dogovarati za ostatak. Tako da ja u svakom slučaju ću biti 

protiv donošenja odluke ovakve kakva je predložena i za to sam da se ipak razmisli o tome da 

sudjelujemo na toj dražbi i iskoristimo pravo prvokupa. 

 

PETRA ŠKROBOT – Osobno, apsolutno, bih bila za to da idemo u kupnju da se radi 

o 1/1 vlasništvu, apsolutno. U ovoj situaciji, ovo ide na dražbu, dakle ovdje se radi o dražbi ½ 

dijela, dakle ulazi se u suvlasništvo. Ono što mogu reći, prvo pitanje je koji je iznos do kojeg 

bismo kao Grad bili spremni licitirati na dražbi? Druga stvar, ako se i uđe u ½ suvlasništva, 

dakle mi bez drugog suvlasnika ne možemo apsolutno ništa napraviti na tom objektu. Ono što 

sam sama sebi naravno postavljala kao pitanje kad sam razmišljala o ovoj točci je, hoće li me 

nekad netko od vas pitati zašto to stoji neiskorišteno, zašto se ništa s time ne događa i jesmo li 

si kao Grad kupili još dodatne probleme? Jer kad se ulaže takav iznos sredstava trebali bismo 

imati neki plan što s tim objektom. A ovdje je jako neizvjesno u kojem periodu, u kojem 

trenutku i hoće li se ikada išta moći napraviti s tom ½ dijela suvlasništva. Dakle, da je 1/1 ja bi 

prva bila za da se uredi i da se stavi u svrhu, ali ovako, ovo je izrazito riskantno i to je bio neki 

stav, ali može i odjel i pravnici još prokomentirati dodatno, i pozivam i sve ostale vijećnike da 

se uključe. 
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IRENA FRANCEKOVIĆ - Znam da tu postoji puno prijepora kod kupnje te polovne 

s obzirom da je druga polovina opterećena razno raznim hipotekama i nije čista. Međutim Grad 

Samobor je u povijesti propustio mnoge prilike, npr. kupnja Autobusnog kolodvora i tako nekih 

objekata u Centru, poslije nam je bilo žao. Mislim da bi trebalo angažirati pravnike, kojih u 

Gradu imate sedam ili osam, imate posebno Odvjetničko društvo koje paušalno plaćamo svaki 

mjesec i mislim da bi da bi sva ta pravna ekipa mogla osmisliti bolju strategiju da se razmisli o 

takvom objektu, a da se ne propusti prilika. Jer ako sada propustimo tu priliku možda više 

prilike nećemo imati, imat ćemo i dalje ruglo u gradu, ili će to kupiti netko tko će ne znam što 

napraviti od toga, što se nama neće sviđati. Tako da eto još imamo vremena dva dana za donijeti, 

ili jedan dan za donijeti takvu odluku da preispitate tu Odluku i da možda se ipak uključimo u 

prodaju. 

 

PETRA ŠKOROBOT – Dakle, tu se otvara opet niz drugih pitanja, kao što ste i sami 

rekli u svojem izlaganju, dakle sredstava za kupnju nisu direktno predviđena. Koji je iznos do 

kojeg je Grad kao Grad spreman uopće licitirati na dražbi? Koliko znam u materijalima je pisalo 

da je početna cijene preko 500.000 eura, da ako će biti druga dražba je 400,000 i nešto tisuća 

eura, s time da je to početni iznos na koji se licitira. Dakle, koji bi bio iznos sredstava do kojih 

je Grad spreman ići na licitaciji za ½ dijela vlasništva i dakle znamo unaprijed da ništa nećemo 

moći s time napraviti. Znači tri dana je pisalo ako se ne varam, neka me pravna služba ispravi, 

tri dana od zatvaranja dražbe do uplate sredstava i aktiviranja prava.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Hiljadu i jedan problem je zapravo kod toga, ne jedan. Ima li još 

pitanja? 

 

PETRA ŠKROBOT – Opet ponavljam, slažem se, dakle, smatram da smo pokazali i 

sa Vilom Alnoch da nam je stalo, pogotovo do objekta u Centru grada, da ih vratimo u funkciju, 

da im damo stari sjaj, ali evo ovdje u ovoj situaciji, bojim se da bi grad dobio dodatnih problema 

s cijelom situacijom i da bi nas netko nekad sve zajedno pitao, ono toliko sredstava ste stavila 

a stoji blokirano i ne možete ništa napraviti s time. 

 

MIRAN ŠOIĆ- Ima li još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ- Samo jedno pitanje. Gledam baš z.k  izvadak, uložak za to. Vidimo 

da ide od gospođe Wagner dio suvlasnički na ovrhu, a vidim da gospođa Kolman Veronika koja 

je vlasnica drugog dijela da ima i ona dosta tih založnih prava, pa me samo zanima je li tko 

probao stupiti u kontakt s ovom drugom gospođom Kolman Veronikom, da vidimo njezine 

namjere po pitanju te nekretnine? Je li ta gospođa uopće živa?  

 

PETRA ŠKROBOT – Mogu po pitanju ovog pravnog dijela odnosno vlasništva, 

zamoliti pročelnicu da objasni što se sve događalo vezano za ovrhu i uz ono što se događalo na 

ovoj dražbi. 

 

VALENTINA HORVAT- Sad duga je kronologija, duga je povijest cijelog toga, 

cijelog tog slučaja Wagner. Nama se u jednom trenutku obratila odvjetnica gospođe Wagner 

Komljenac Ivane koja je tražila da se Grad Samobor umiješa u spor koji je vođen po tužbi 

Medvidović Marijana radi vjerojatno naplate dugovanja. Sada ste vidjeli da je to pod ovrhom, 

znači došlo je do pravomoćnosti presude i pokrenuta je na temelju toga ovrha na njezinom 

dijelu nekretnine. Samo ovaj pravni dio ću ja objasniti. Mi imamo pravo prvokupa po Zakonu 

o zaštiti kulturnih dobara. Sama dražba elektronska ide tako da mi kao Grad ne uplaćujemo 

jamčevinu i ne sudjelujemo u dražbi, nego ta dražba ide svojim tijekom i u trenutku kada ta 

dražba završava, nas se pita da li mi želimo pristati na cijenu koja je postignuta na toj dražbi. 
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Vidjeli ste kolika je početan cijena, do koje cijene će nadmetanje ići i tko će sve sudjelovati u 

toj dražbi, to ne znamo i ne možemo prejudicirati. U trenutku kada je dražba zaključena, po 

Ovršnom zakonu oni nas pitaju u roku od 3 dana da li mi želimo uplatiti tu cjelokupnu cijenu 

ili ne. Zato je sad ova odluka sad pred vama jer nakon što mi dobijemo zaključeno, mi nemamo 

u ta tri dana niti sazvati Gradsko vijeće niti donijeti takvu odluku 

. Što se tiče, gledam sad z. k. izvadak, vezano za suvlasnički dio Kolman Veronike, ovaj 

drugi dio, tu isto vidite da su zabilježeni nekakvi tereti u iznosu od 150.000,00 DEM-a. Na tom 

istom dijelu je isto tako zabilježena tužba radi naplate i tu će vjerojatno isto, ako bude tako 

presuđeno, biti ovrha i na tom dijelu. Ako ima još kakvih dodatnih pitanja rado ću odgovoriti. 

 

MIRAN ŠOIĆ -Evo, čuli ste sada, na neki način, pravnu povijest ovog objekta i 

zaduženja koji jesu, da je to objekt 1/1 vlasništvo, istog trena bi glasali za, ali u situaciji i 

okolnostima u kojima se on nalazi je vrlo problematičan. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ – Mene malo tehnikalije zanimaju. Gđa Irena je kao i 

protekle četiri godine, ja ću je javno pohvaliti, postavila suvislo pitanje i zaista to ima smisla. 

Mi smo međusobno vijećali i raspravljali i mene samo zanima, čisto hipotetski, da li mi danas 

možemo donijeti neku odluku u smislu ako ovo ne prihvatimo, idemo na dražbu i prihvatit ćemo 

cijenu, ako bude do tog  i tog iznosa, da li je s pravne strane to moguće? Pitanje za Valentinu 

Horvat, ne znam jesam li bio dovoljno jasan? 

 

VALENTINA HORVAT – Mislim možemo, ali to je ono, trebali bi sad po Poslovniku, 

pravna procedura, promjena odluke o nekorištenju prava prvokupa u odluku o korištenju prava 

prvokupa gdje bi Gradsko vijeće nekako limitiralo cijenu do koje se može ići i onda bi nakon 

proteka te dražbe u roku od tri dana mogli se koristiti tim pravom. Da bi se tim pravom koristili, 

znate svi da moramo sredstava imati osigurana u Proračunu. Znači, trebalo bi sad pod hitno ići 

u izmjenu Proračuna. Ne znam kako bi se to tehnički sad izvelo. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ –Mislim, ajmo se svi možemo reći, probudit. Dobar je, 

mislim težak je slučaj, ali ajmo razmislit o svemu tome. Nije sad, kako da kažem, vidim da svi 

slušamo i gledamo u pod, a nije nitko tu kontra toga, dajte svoju neku ideju, dajte možda iz 

povijesti netko zna kako je to odrađeno. Evo, voljni smo prihvatiti možda da i naučimo nešto 

novo. Pričali smo o  toj drugoj polovini ionako dosta je maglovita i pitanje je šta s tim. Ali opet 

ako se možda i polovica može dobiti uz neko ograničenje iznosa da je to suvislo, Centar grada, 

ne znam. Meni je u redu, ako na primjer kažemo ako licitacija ode do 650,000 eura, otiđe li na 

700.000 eura, ne prihvaćamo. Da li možemo donijeti takvu odluku? Nemam pametan odgovor, 

pozivam sve da se probude, da komentiramo, i ako tehnički shvaćamo da je to neizvedivo, ne 

znam o čemu pričamo uopće. 

 

ŽELJKO STANEC – Mislim, dobro da se ova tema otvorila, trebali pokušati da nam 

to zemljište, ako je ikako moguće da  ga ipak se zadrži. Da ga pokušamo, kažem javiti se na taj 

natječaj, odnosno na tu dražbu, naravno ako cijena otiđe u neka nebesa, uvijek se može 

najvjerojatnije i odustati od toga. Opet da neko kaže imali ste šansu, mogli ste možda to otkupiti, 

niste htjeli, pa mislim da bi se moglo razmisliti ili napraviti neka pauza da se dogovorimo. 

Mislim da smo svi tu negdje, približno imamo slična razmišljanja, kod ove teme. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od  petnaest minuta na 

prijedlog Fokusa. 

Gradsko vijeće nakon 15 minuta pauze nastavlja s radom. 
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MIRAN ŠOIĆ – Nakon pauze i neformalne rasprave, prijedlog je da se ova točka skine 

s dnevnog reda i da se sagledaju mogućnosti financiranja pa ako treba Gradsko vijeće će se 

sazvati za idući tjedan, ako ste s tim suglasni. 

 

Dajem na glasanje Prijedlog da se točka 10. dnevnog reda Prijedlog odluke o 

nekorištenju pravom prvokupa za ½ dijela kč.br. 2874/2, k.o. Samobor, skine s današnjeg 

Dnevnog reda, s time da se u roku od tjedan dana stručne službe očituju o ovim mogućnostima 

o kojima smo razgovarali i problemima koje trebamo riješiti, a to je pitanje financija.  

 

VALENTINA HORVAT - Ne može se tako glasovati, već se moramo držati  

Poslovnika Gradskog vijeća i predlagatelj može svoju točku povući dok o njoj još nije odlučeno. 

 

PETRA ŠKROBOT – Povlačim točku 10. s Dnevnog reda današnje sjednice Gradskog  

vijeća. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Utvrđuje se da je predlagatelj povukao točku 10. Prijedlog odluke 

o nekorištenju pravom prvokupa za ½ dijela kč.br. 2874/2, k.o. Samobor s Dnevnog reda 

današnje sjednice po članku 150. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

AD11.)  

          MIRAN ŠOIĆ- Jedanaesta točka dnevnog reda - Prijedlog zaključka o sklapanju 

Dodatka Ugovoru o pravu građenja osnovanog u korist TD Komunalac na kč.br. 733/8 k.o. 

Vrbovec radi izgradnje građevine za gospodarenje otpadom ʺTREBEŽʺ. 

 

Gđa. Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

Europske unije je tu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu.  

Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  
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                       ZAKLJUČAK  

 

o sklapanju Dodatka ugovoru o osnivanju prava građenja osnovanog u korist TD Komunalac 

na kč.br. 733/8 k.o. Vrbovec radi izgradnje građevine za gospodarenje otpadom ʺTREBEŽʺ u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD12.)  

  MIRAN ŠOIĆ - Dvanaesta točka dnevnog reda - Izvješće o zaključcima stručne analize  

zaprimljenih  inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i 

donošenje prostornih planova, odnosno njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 

31. prosinca 2024. godine. 

 

Gđa. Martina Kovačić, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i projekte 

Europske unije je tu, pa ako ima pitanja. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu 

utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, 

odnosno njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2024. godine, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja 

osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno njihovih 

izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2024. godine prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD13.)  

MIRAN ŠOIĆ- Trinaesta točka dnevnog reda - Izvješće o stanju zaštite od požara i 

stanju provedbe godišnjeg Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području grada 

Samobora za 2024. godinu. 
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Gđa. Kovačić Martina je tu, ako ima dodatnih pitanja. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je Odbor za statutarno - pravna 

pitanja, te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda.  

Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja se nije održao zbog 

nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       IZVJEŠĆE 

 

o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg Provedbenog plana unapređenja zaštite 

od požara na području grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst Izvješća o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg Provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD14.)  

MIRAN ŠOIĆ - Četrnaesta točka dnevnog reda -- Prijedlog odluke o davanju 

suglasnosti za pripajanje trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. trgovačkom društvu 

Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. 

 

Gđa Valentina Horvat, pročelnica Upravnog odjela za opće pravne i tehničke poslove je 

tu, pa ju molimo da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

VALENTINA HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu.   

 

 MIRAN ŠOIĆ- Gradonačelnica ima nešto za dodati. 

 

 PETRA ŠKROBOT-U više navrata smo se na sjednicama Gradskog vijeća dotakli 

ovog pitanja. Znate da smo, kao što je i pročelnica istaknula, od ocjene ustavnosti do razno 

raznih pregovora, sastanaka i s Vodovodom i Odvodnjom Zagreb i s ostalim jedinicama lokalne 

samouprave. Ono što mogu reći vi se u materijalima dobili sad obrazloženje i kao prilog 

Društveni ugovor. Ono što smo mi uspjeli, ajmo reći izboriti za Samobor, da dobijemo tu 

Podružnicu Vodovoda i Odvodnje u gradu Samoboru. Dakle, ovdje je u Društvenom ugovoru 

navedeno Grad Jastrebarsko i Grad Samobor će imati svoje podružnice i to je ono što je zakon 

propisao, kao što je pročelnica rekla, pripajanje. Ukoliko mi ne pristanemo na ovaj način 
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pripajanja i Društveni ugovor i tu podružnicu, onda idemo po sili zakona i po uvjetima kako su 

prethodno navedeni.  

 

Otvaram raspravu. 

 

ŽELJKO STANEC – Mislim da je to stvarno u redu, da nije bilo nekog drugog rješenja 

jer ovako mala firma kakva je Odvodnja jednostavno na tom globalnom tržištu ne može niti 

opstati. Samo što me jedno pitanje zanima. Znači, sad već u Samoboru postoji Podružnica 

Vodoopskrbe. Da li će se sada naša Odvodnja spojiti s tom podružnicom Vodoopskrbe ili će 

nastati neka nova Podružnica Vodoopskrba i odvodnja u Samoboru?  

 

PETRA ŠKROBOT- Sad ne postoji Podružnica, sada postoji Ispostava. To je razlika, 

dakle Ispostava Vodovoda i odvodnje, a u budućnosti će to biti Podružnica gdje će biti 

objedinjenja i Odvodnja i Vodovod, Podružnica Samobor. I radnici ostaju na ovom području. 

 

ŽELJKO STANEC – Danas sam slušao ovu emisiju Tribina gradonačelnika pa me 

nešto zbunilo. Zamjenik gradonačelnice je nešto rekao da će pročišćavanje, dobro je on naveo 

da Molvice da ne može nikako imati isti sliv prema Savi i s time se slažem. No, međutim nešto 

je spomenuo pročišćavanje otpadnih voda u Zaprešiću. Znači, to nema više veze, nikakvo 

pročišćavanje otpadnih voda u Zaprešiću jer više nije to vodo uslužno područje. Vodo uslužno 

područje je Grad Jastrebarsko, Grad Samobor, Općina Stupnik, Grad Sv. Nedelja, Klinča Sela 

i Općina Žumberak.  

 

PETRA ŠKROBOT- Ne ovu su vodo uslužna područja, dakle ovo što vi govorite po 

pitanju pročistača govorimo o aglomeraciji i trenutno smo, dakle Odvodnja je pokrenula 

postupke i projektiranja u suradnji s Hrvatskim vodama i Hrvatske vode nas uvjetuju po tom 

pitanju na koju stranu bismo mi trebali ići vezano uz pročistač.  

Ako treba direktor Odvodnje gosp. Širanović može nešto reći. Dakle Vodovod i 

Odvodnja se spajaju i postaju Podružnica. 

 

ANTONIO ŠIRANOVIĆ -Znači kao što je rečeno Odvodnja bi se trebala spojiti s 

Vodovodom i to bi bio jedan isporučitelj vodne usluge, ali Odvodnja i ispuštanje otpadnih voda 

se može pružati uslugu i na drugom uslužnom području. Znači Vodoopskrba i odvodnja 

Zaprešić bi nama trebala pružati uslugu pročišćavanja otpadnih voda, ali to nije našom 

odlukom, to je odlukom Hrvatskih voda tj. JASPERS koji je, to je tijelo europsko tijelo koje su 

angažirale Hrvatske vode i on je donio tu odluku, to savjetodavno tijelo na koji jedini način 

možemo dobiti bespovratna sredstva od EU. I mi smo sada u završetku studije i krenuli smo 

već s projektiranjem tog dijela. Sada projektiramo dio spoja na Zaprešić i to nam je jedini način 

da možemo dobiti nekakvih 85 % bespovratnih sredstava, a ostalih 15 % ćemo morati mi sami 

iz svojih sredstava, tj. Grad uložiti za financiranje. Za sada je predviđeno da bi to trajalo  negdje 

otprilike 300.000.000 eura do 400.000,000 eura investicije za Grad Samobor. Još je u  fazi, 

završnoj fazi, ali to je ona prva procjena bila studija. Ali na žalost opcije druge nemamo, 

pokušavamo tu svašta, ali to je jedina opcija za dobivanje financiranja iz EU, za sada. 

 

Vijećnik Željko Stanec priča s klupe bez uključenog mikrofona te se njegove riječi 

ne mogu unijeti u zapisnik. 

 

ANTONIO ŠIRANOVIĆ – Zagreb sa svojim projektom Zagreb, na žalost nije prošao 

prošle godine dok su se prijavili za ta bespovratna sredstva. Znači, oni sami nisu prošli sa svojim 

projektom, tako da baš i nemaju neku moć lobiranja, bar što se tiče nas. A Zaprešić je imao 

predimenzionirane uređaje, oni su revidirali projekte i oni su trenutačno izgradili uređaje, on je 
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sada u probnoj fazi, ali samo za njihov kapacitet od 70.000 ekvivalent stanovnika. Znači tamo 

za Samobor nije još ništa izgrađeno, jedino je osigurana površina zemljišta, ali ta površina 

zemljišta je i prije postojala, znači oni nisu trebali nikakva dodatna sredstava ulagati što se tiče 

našeg grada. Po tome je onda JASPER savjetodavno tijelo Hrvatskih voda ocijenilo, jer oni 

vam to gledaju na karti, nitko od njih ne izlazi van, nitko ne gleda teritorij, kuda to treba proći, 

na koji način će se to izgraditi, način održavanja poslije. To je najveći problem što to ne gledaju 

i onda su piknuli s olovkom, pa tu vam je ovako nekako najbliže, da to sad slikovito objasnim, 

najbliže je pa ajde tu odite i možda to bude zvučalo grubo ali Hrvatske vode se toga drže kao 

pijan plota. 

 

Ima li još pitanja ? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo  

                       ODLUKU 

 

o davanju suglasnosti za pripajanje trgovačkog društva Odvodnja Samobor d.o.o. trgovačkom 

društvu Vodoopskrba i odvodnja d.o.o., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o davanju suglasnosti za pripajanje trgovačkog društva Odvodnja 

Samobor d.o.o. trgovačkom društvu Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Petnaesta točka dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

Ako nema, podsjećam da ćemo sjednicu Gradskog vijeća, ako bude trebalo,  hitno 

sazvati da ovu točku koju smo danas maknuli riješimo, tako da se odazovete i da si planirate 

vrijeme par dana prije. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zatvaram 36. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 19:30 sati. 

 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  


